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Abstract (en)
[origin: US4352592A] The gate system comprises a wicket which is capable of taking up a number of different positions corresponding to
predetermined angles of inclination, an operating device comprising a pivotally mounted jack, and a rotatable abutment member carried by the
wicket for receiving the end of the operating rod of the jack. The jack is restored to an end position of angular orientation when the operating rod is
moved away from the abutment member. This end orientation is close to the orientations of the jack during operation. The operating rod of the jack
and the abutment member comprise guiding apparatus for orienting the jack towards the abutment member when the end of the jack-operating rod
comes close to the abutment member.

Abstract (fr)
Le système de bouchure comprend un clapet (2) pouvant prendre plusieurs inclinaisions prédéterminées, un dispositif de manoeuvre comprenant
un vérin (14) oscillant, et une butée (19) mobile en rotation portée par le clapet (2) pour recevoir l'extrémité de la tige (18) du vérin (14). Le vérin
(14) est rappelé dans une orientation extrême (AA') quand la tige (18) est écartée de la butée (19). Cette orientation extrême (AA') est voisine des
orientations du vérin (14) en cours de manoeuvre. La tige (18) du vérin (14) et la butée (19) comprennent des moyens de guidage (20) pour que le
vérin (14) s'oriente en direction de la butée (19) quand l'extrémité de la tige (18) du vérin (14) s'approche de la butée (19). Application en particulier
aux barrages hydrauliques.
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